

# Referat af Husmøde d. 30/1-2018 kl. 19

1. Tilstede: Uffe 407a, Kristian 409e, Rasmus 406a, Kevin og Ariane 408a, Preben og Neel 408d, Emilie 408b, Jette 409d, Christian 407d, Rie 408f, Dorte 408e og Morten 409f

2. Dirigent: Rie

3. Referent: Christian

4. Godkendelse af dagsorden:

5. Godkendelse af referat fra 28/12-2017

6. Blokkens regnskab v. Dorte 408E

Renter	kr. -612,26
fast indskud	kr. 1078,00
Udlejning fællesrum	kr. 814,50
Domæne blok41.dk	kr. -170,00
Beholdning bank konto	kr. 119.680,93
Beholdning kontant	kr. 4870,00

7. Valg af 2 blokrådsrepræsentanter til Blokrådsmødet d. 1. februar 2018  
ingen repræsentanter til rådighed.

8. Blokrådssager jvnf. Midtpunktet nr. 512, som omdeles d. 25/1-2018

(kan ses på [h1p://www.farum-midtpunkt.dk/Nyheder/Beboerbladet-Midtpunktet.aspx](http://www.farum-midtpunkt.dk/Nyheder/Beboerbladet-Midtpunktet.aspx))

For: 2      Imod: 3      Blank: 8

9. Blokkens sager:

1. Orientering om kontakt med forebyggelseskonsulent vedr. hashrygning i gangstrøg og på nordterrassen (Jette)

Forebyggelseskonsulent Michael Madsen havde anbefalet at indberette sagen, sidste episode ligger 2-3 uger tilbage *her var der øvet hærværk på trappen ved nr 408, Neel har indberettet hærværket til EJDK via deres app. (31/1-2018 Dette er en præcisering i forhold til det første referat /cs.)*. Problemet blev drøftet og det erkendes at vi ikke er lige så hårdt ramt som flere andre blokke. Men det betyder ikke at vi skal lade stå til, det er vigtigt at blokken har fælles front, det er uholdbart hvis de samme beboere konfronterer de unge rygere hver gang og får status som 'bussemand' M/K, Det anbefales at man lige tager fat i en nabo og sammen henvender sig hvis nogen skal bedes forlade gangstrøgene, Kevin 408a stiller sig gerne til rådighed. Der er enighed om at afvente effekten af de tryghedsskabende tiltag der pågår inden blokken foretager sig yderligere i forhold til indberetning af klagesager.

2. Orientering om meddelelse fra EJK og beredskabsstyrelsen vedr. godkendelse af Fællesrummet til max. 50 personer. (Jette)

Betingelsen for max 50 personer er at der er et brandtæppe i rummet, dette findes i rummet med køleskabet og vil blive hængt op på vægen et lettere tilgængeligt sted

på først kommende arbejdsdag.

### 3. Punkter fra seneste møde:

#### 3.1. Hvem skal have nøgler?

Dorte har 5 nøgler til hjørnerum, 3 til yder depot. Hvordan disse skal opbevares drøftes på næste husmøde.

#### 3.2. Hvem skal stå for pengene til fællesrummet ?

Rie undersøger løsninger med mobilepay og swipe, præsenteres på næste husmøde

#### 3.3. Opsummering fra møde omkring fællesrum mellem de ansvarlige?

Neel er Fællesrum ansvarlig

Christian er 1. suppleant og tilser online booking

Rie er 2. suppleant.

### 4. Materiale til nye beboere i Blokken. (Jette)

Jette havde lavet ekstrem fint udkast. Boretider og gangstrøgs regler foreslås tilføjet, Jette var villig til at stå for opdatering og uddeling.

### 10. Eventuelt

- Dato for forårs arbejdsdag findes ved næste husmøde, hvor bl.a. revne på trappe v 408 reparerer.
- Svensk indregistreret bil står ofte i P-plan, der er dog større bekymring over den dårlige parkerings moral end afgift problematikken.

### 11. Dato for næste Husmøde: Mandag d. 26/2-2018 kl. 19

Punkter til dagsordenen afleveres senest d. 12/2-2018

